
KYE 5/2023 Edustajiston kokous

Aika: Torstai 21.9.2023 at 18.00

Paikka: A215, Otakaari 1, 02150 Otaniemi

Läsnä Aino Piipponen kokouksen äänivallaton puheenjohtaja
Onni Syvälahti kokouksen äänivallaton varapuheenjohtaja

Weixin Niemi edustajiston jäsen
Sanni Lappalainen edustajiston jäsen
Lammi Otso edustajiston jäsen
Juho Ollanketo edustajiston jäsen
Niko Ylä-Poikelus edustajiston jäsen
Topias Turppa edustajiston varajäsen
Laura Nikola edustajiston varajäsen
Toni Niemi edustajiston varajäsen
Emilia Silius edustajiston varajäsen
Henri Ailinpieti edustajiston varajäsen
Eemeli Paunonen edustajiston varajäsen
Kasper Palmqvist edustajiston varajäsen

Lisäksi KY ry:n hallituksen jäseniä
KY-Säätiön hallituksen jäseniä

Heidi Riihimäki kokouksen sihteeri
Jatta Saari KY ry:n kulttuurituottaja

1. KOKOUKSEN AVAUS

Avattiin kokous kello 18:01.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN TOTEAMINEN

Sihteeri totesi esityslistat julkaistuksi KY:n internet-sivuilla 14.9.2023 ja toimitetuiksi

samana päivänä kaikille edustajiston jäsenille ja varajäsenille kokouskutsuna.

Todettiin kokous lailliseksi.
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3. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

3.1. Esteellisten toteaminen

Sääntöjen mukaan yhdistyksen työntekijät ja hallituksen jäsenet sekä Aalto-yliopiston

kauppatieteiden ylioppilaiden säätiön työntekijät ja hallituksen jäsenet ovat esteellisiä

toimimaan edustajiston jäseninä. Todettiin, että jäsenet Marko Voutilainen, Helmi

Nuortimo, Jatta Saari, Kim Jokinen, Roosa Savola ja Tero Karesniemi ovat näistä syistä

esteellisiä.

Todettiin esteellisyydet edellä mainitun mukaisesti.

3.2 Esteen ilmoittaneet

Sihteeri totesi, että tähän kokoukseen on varsinaisista jäsenistä esteen ilmoittanut liitteen

mukaiset henkilöt (liite 2). Heidän tilalleen on kutsuttu varaedustajat liitteen mukaisesti

(liite 2).

Todettiin esteen ilmoittaneet.

3.3 Läsnäolevien jäsenten toteaminen

Suoritetussa nimenhuudossa oli läsnä 12 edustajiston jäsentä tai varajäsentä (LIITE 2).

Todettiin kokous päätösvaltaiseksi.
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4. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN JA ÄÄNTENLASKIJOIDEN NIMEÄMINEN

Nimettiin pöytäkirjantarkastajiksi edustajat Lappalainen ja Silius ja ääntenlaskijoiksi
edustajat Lammi ja Palmqvist. Pöytäkirjantarkastajat toimivat samalla ääntenlaskijoiden
varajäseninä ja päinvastoin.

5. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi (liite 3).

6. ILMOITUSASIAT

Edustaja Ylä-Poikelus ilmoitti, että opiskelija-aktivismi on palannut otaniemeen, ja että

Aalto-yliopisto on vallattu.

7. TOIMISTON KUULUMISET

Hallituksen varapuheenjohtaja Lehtinen esitteli asian (liite 4). Avataan asiasta keskustelu.

Edustaja Lappalainen kysyi, mitä mieltä kerhot ovat tilojen epävarmuudesta, johon

hallituksen jäsen Savola vastasi, että alkuun oli havaittavissa hämmennystä, mutta huolta

ei ole noussut esiin. KY-Säätiön edustaja Voutilainen kysyi, miten ja milloin mahdolliset

muutokset opetussuunnitelmassa näkyvät. Hallituksen jäsen Jokinen vastasi, että

seuraavan OPS:n valmistelu käynnistyy jo, ja muutoksia tullee seuraavaan, sen jälkeiseen

tai jopa sen jälkeiseen OPS:n.
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Edustaja Ylä-Poikelus kommentoi, että Kylterirengasta on syytä auttaa, sillä KY:n ja AYY:n

suhde vaihtelee vuosittain melko paljon, ja että yhteistyö on erityisesti yhteisen

opiskelijakeskusprojektin kannalta merkityksellistä. Edustaja Nikola kommentoi, että

kansainvälisyyteen panostaminen on tärkeää, ja että KY:llä on aiemmin ollut ‘international

committee’, johon on kuitenkin ollut vaikeaa saada toimijoita sitoutumaan. Nikola lisäsi,

että viime vuoden DEI-taskforcessa (Diversity, Equity, Inclusion) on ollut hyvin sitoutunutta

ja motivoitunutta jäsenistöä, ja että häneltä voi kysellä lisää samankaltaisen toiminnan

käynnistämisestä. Hallituksen jäsen Leikola vastasi, että on saanut myös paljon ideoita

muun muassa Ruotsin ja Sveitsin ylioppilaskuntien sekä Hankenin ylioppilaskunnan

toimijoilta, ja että DEI-taskforce toimii hyvänä mallina. Edustaja Silius kommentoi, että

kansainvälisyyden ollessa sivusalkkuna hallituksen jäsenellä siihen ei ehkä usein ehditä

panostaa riittävästi. Leikola vastasi, että ajatuksena tässä on saada kansainväliset

opiskelijat lähemmäs KY:n toimintaa ja mahdollisen valiokunnan toimiminen ‘astinlautana’

muuhun toimintaan. Edustaja Lappalainen kommentoi, että näkisi mielellään

yrityssuhdeuudistuksen raportin ennen kuin edustajistokausi päättyy, johon Leikola

vastasi, että se onnistuu, ja lisäsi, että haalareiden myyntihintaa nostettiin tänä vuonna 30

euroon.

Edustaja Turppa kommentoi, että on hyvä miettiä, onko maisteriopiskelijoille

tarkoituksenmukaista pitää nykyisenkaltaista pitkää orientaatioviikkoa, sillä maistereilla on

erilaiset tarpeet kuin uusilla kandiopiskelijoilla, ja muistutti, että koulun kanssa on hyvä

käydä tästä keskustelua ja ottaa myös hyvinvointinäkökulma huomioon esimerkiksi

orientaatioviikon vapaapäivän muodossa. Edustaja Lammi yhtyi Turpan kommenttiin myös

vaihto-opiskelijatutorin näkökulmasta, ja korosti, että on tärkeää katsoa vaihto-opiskelijan

silmin orientaatioviikkoa. Edustaja Toni Niemi kommentoi, että AYY:llä on sama haaste

orientaatioviikon pitkän keston kanssa, ja että asiaan pyritään vaikuttamaan jatkossa.

Edustaja Silius lisäsi, että vaihto-opiskelijoiden viikon kokonaisuutta on tärkeää suunnitella

yhdessä KY-Subin kanssa.
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Edustaja Ollanketo kysyi opiskelijakeskuksen kaavavalituksesta ja odotetusta

käsittelyajasta, johon hallituksen jäsen Rouvinen vastasi, että hallinto-oikeuden käsittely

on salaista tietoa, mutta että 11 kuukauden käsittelyaika alkaa siitä, kun asia otetaan siellä

käsittelyyn.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 18:49. Palattiin kokoustauolta ajassa 18:55.

Merkittiin tiedoksi toimiston kuulumiset.

8. CODE OF CONDUCT, PÄIVITYS

Toiminnanjohtaja Riihimäki esitteli asian (liite 5). Avataan asiasta keskustelu. Edustaja

Lappalainen kommentoi, että dokumenttiin tehdyt päivitykset ovat erittäin hyviä. Edustaja

Silius kommentoi, että ‘change of tone’ dokumentissa on toimiva. Edustaja Ylä-Poikelus

kommentoi, että tarkemmat saavutettavuustiedot ovat hyvä muutos, mutta että niihin

kannattaa merkitä vielä tarkemmin esimerkiksi metroasemien sisäänkäynnit joista

puhutaan. Edustaja Nikola lisäsi, että mukaan kannattaa lisätä tiedot esimerkiksi

induktiosilmukasta ja mahdolliset näkökyvyn rajoitteisiin vaikuttavat tekijät.

Toiminnanjohtaja Riihimäki kysyi, näkeekö edustajisto tarvetta erillisille turvallisemman

tilan periaatteille, vai riittääkö Code of Conduct kattamaan tarpeen. Edustaja Lappalainen

kommentoi, että on parempi, että on yksi dokumentti johon jäsenistön tulee tutustua,

joten erilliselle tai pidemmälle dokumentille ei ole tarvetta.

Edustajisto päätti hyväksyä Code of Conductin päivityksen liitteen 5 mukaisesti.

Doc ID: 798419917228bbf6ebbf5a4b4852271dbb955476



9. KY:N KORKEAKOULUPOLITIIKAN AKATEEMINEN LINJAPAPERI

Hallituksen korkeakoulupoliittinen vastaava Jokinen esitteli asian (liite 6). Avataan asiasta

keskustelu. Edustaja Ylä-Poikelus kommentoi, että jos linjapaperissa ei määritetä

kielipolitiikkaa, niin miten se aiotaan tehdä. Hallituksen jäsen Jokinen vastasi, että sitä ei

ole mielekästä kirjata linjapaperiin, sillä linjapaperi voidaan uusia todella usein, ja että

kielipolitiikan tulisi vastata pitkän linjan tavoitteita. Edustaja Weixin Niemi kommentoi, että

termistöön kaivataan muutamia muutoksia ja rehtoraatista puhuessa tulee käyttää

“presidents of the university”-termiä. Weixin Niemi lisäsi, että ympäripyöreyksiä voi jättää

dokumentissa sanomatta, kuten lauseiden perässä olevat ‘when necessary’. Jokinen

vastasi, että esitetyt muutokset tehdään linjapaperiin. Edustaja Weixin Niemi kysyi,

aiotaanko linjapaperia jakaa muillekin kuin vain KY:n toimistolle, esimerkiksi

Korkeakouluvaliokunnalle tai KY:n piirissä toimiville ainejärjestöille. Hallituksen

varapuheenjohtaja Lehtinen vastasi, että paperi voidaan jakaa KY:n nimissä edunvalvontaa

tekeville tahoille, ja että AYY:lla on vielä tarkempi asettelu ja sisältö linjapaperissaan, sillä

se on lakisääteinen dokumentti. Edustaja Ylä-Poikelus kommentoi, että laitoksilla on

paljon päätösvaltaa, ja että tässä kannattaa hyödyntää ainejärjestöjen voimaa.

Esitetään, että hyväksytään KY:n korkeakoulupolitiikan akateeminen linjapaperi esitetyin

muutoksin. Päätetään hyväksyä dokumentti esitetyin muutoksin.

10. HALLITUSTENVALINTATYÖRYHMÄN PERUSTAMINEN

Hallituksen varapuheenjohtaja Lehtinen esitteli asian (liite 7). Edustajisto päätti perustaa

hallitustenvalintatyöryhmän ja valita siihen jäseniksi seuraavat: Rasmus Räsänen, Jenni

Lehtinen, Meeri Korpi, Arttu Lääkkölä, Marko Voutilainen, Emilia Silius ja Tuomas Takanen.
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11. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Puheenjohtaja Piipponen tiedusteli, onko hupityöryhmä suunnitellut kokousaftereita.

Hupityöryhmän edustaja Turppa vastasi, että kokouksen jälkeen halukkaat voivat suunnata

varattuun pöytään Taproomiin.

Edustaja Lappalainen kiitti mustikkapiirakasta, johon puheenjohtaja Piipponen vastasi, että

kunnia kuuluu myös KY:n hallintokoordinaattori Mustoselle.

Edustaja Silius tiedusteli edustajiston jäsenten omasta haalarimerkistä. Puheenjohtaja

Piipponen vastasi, että edustajiston keskusteluryhmässä voi käydä äänestämässä

suosikkivaihtoehtoaan, ja että asiaa aletaan pian edistää.

12. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19:15.

Kokouksen puheenjohtaja Kokouksen sihteeri

____________________ _____________________

Aino Piipponen Heidi Riihimäki

Pöytäkirjan tarkastajat

____________________ _____________________

Sanni Lappalainen Emilia Silius
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